
 
       
  
 
 
 
 
 
 

Groningen, 8 januari 2015 
 
 
Aan: de voorzitter van het College van Gedeputeerde Staten 
 
Betreft: Schriftelijke vragen over het gebruik van Glyfosaat. 
 
Geachte College van Gedeputeerde Staten, 
 
De Statenfractie van GroenLinks zou u graag vragen willen stellen over Glyfosaat, een 
veelvoorkomend onderdeel van bestrijdingsmiddelen. Glyfosaat wordt gebruikt door boeren, 
tuinders, lokale overheden en particulieren om onkruid te bestrijden. In Europa wordt glyfosaat 
veel gebruikt door boeren om onkruid uit velden te verwijderen voorafgaand aan het planten of 
ontkiemen van de zaden. Het wordt ook veelvuldig toegepast om gewassen uit te drogen 
voorafgaand aan de oogst, zoals bij granen, koolzaad en maïs. De meest recente cijfers van het 
Centraal Bureau voor de Statistiek laten zien dat gebruik van Glyfosaat in de landbouw de 
afgelopen jaren toenam. Blootstelling aan glyfosaat wordt onder andere in verband gebracht 
met geboorteafwijkingen, de ziekte van Parkinson, hormoonverstoringen en depressie. 
Daarnaast bleek uit een recent Europees onderzoek van Friends of the Earth dat in 44% van de 
door hen onderzochte urinemonsters sporen van glyfosaat werden aangetroffen. 
 
De Statenfractie van GroenLinks zou graag van u vernemen: 
 
1. Bent u op de hoogte van de schadelijke gevolgen van Glyfosaat?  
 
2. In hoeverre maakt de provincie in haar wettelijke taken voor onderhoud gebruik van 
bestrijdingsmiddelen die Glyfosaat bevatten? En over welke hoeveelheden gaat dit? 
 
3. Vanaf welk moment gaat het verbod van Glyfosaat in Groningen in werking? En welk product 
wordt dan ter vervanging gebruikt? 
 
4. Welke vormen van landbouw en akkerbouw in de provincie Groningen maken gebruik van 
bestrijdingsmiddelen met Glyfosaat? 
 
5. Over welke hoeveelheden gaat dit? 
 
6. Is het college met ons eens dat het gebruik van Glyfosaat zo spoedig moeilijk moet stoppen, in 
verband met de gevolgen voor de volksgezondheid? 
 
7. Zo ja, hoe gaat u dit aanpakken? Zoniet, waarom niet? 
8. Bent u bereid om u in te zetten voor onderzoek en experimenten naar duurzame alternatieven 
voor gewasbescherming en onkruidbestrijding die geen glyfosaat bevatten? 
 
Namens de Statenfractie van GroenLinks,  



Nienke Homan  


